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附註 : Note:

11

(i) (i)

(a)

項目 Item

在槓桿比率框架下的值
Value under the LR 

framework
港幣'000等值

HK$'000 equivalent

1 1,063,428

2 10

3 -

4 -

5 -

6 -

6a -

7 9,900

8 1,073,338

附註 : Note:

There are no material changes in the summary comparison reconciling items
of the Bank's consolidated balance sheet assets as stated in the consolidated
statement of financial position with the exposure measure for the calculation
of leverage ratio for the current semi-annual reporting period.

於本半年之報告期間，對帳摘要比較表內銀行
列示於其綜合財務狀況表之綜合資產負債表資
產與用以計算槓桿比率之風險承擔間之對帳項
目並無重大差異。

其他調整

Leverage ratio exposure measure

Adjustment for SFTs (i.e. repos and similar
secured lending)

Other adjustments

Adjustment for specific and collective provisions
that are allowed to be excluded from exposure
measure

可從風險承擔計量豁除的集體準備金及特
定準備金的調整

槓桿比率風險承擔計量

逆周期緩衝資本比率(根據監管綜合基礎)(續) Countercyclical Capital Buffer Ratio (on Regulatory Consolidated Basis) 
(Continued)

有關證券融資交易的調整（即回購交易及
其他類似的有抵押借貸）

有關資產負債表外項目的調整（即資產負
債表外風險承擔轉換為信貸等值數額）

槓桿比率之披露(根據監管綜合基礎)

對為會計目的須作綜合計算，但在監管綜
合範圍以外的銀行、金融、保險或商業實
體的投資而須作的相關調整

Adjustments for derivative contracts

Adjustment for off-balance sheet ("OBS") items
(i.e. conversion to credit equivalent amounts of
OBS exposures)

Template CCyB1: Geographical Distribution of Credit Exposures Used in
Countercyclical Capital Buffer ("CCyB") as at 31 December 2024
(Continued)

Adjustment for investments in banking, financial,
insurance or commercial entities that are
consolidated for accounting purposes but outside
the scope of regulatory consolidation

模版CCyB1：2024年12月31日之用於逆周期緩衝
資本(CCyB)的信用風險承擔的地域分布 (續)

已發布財務報表所列載的綜合資產總額

模版LR1：2024年12月31日之會計資產對槓桿
比率風險承擔計量的比較摘要 (未經審核-
根據法定綜合基礎)

有關衍生金融工具的調整

The above templates show the CCyB ratios of the Bank computed on the
consolidated basis as at 31 December 2024 and 30 June 2024. As the Bank
only operates and has private sector credit exposures in Hong Kong, the
overall countercyclical capital buffer ratio was the same as the jurisdiction
countercyclical capital buffer ratio of Hong Kong, that is 0.5% as at 31
December 2024. The level of private sector credit exposures in Hong Kong
has increased during the second half year of 2024 as a result of a larger loan
book. Apart from this, there have been no material changes in the
geographical breakdown of the credit exposures of the Bank during the
current semi-annual reporting period.

根據認可機構的適用會計框架於資產負債
表內確認，但不包括在槓桿比率風險承擔
計量值內的任何受信資產而須作的相關調
整

Adjustment for fiduciary assets recognised on the
balance sheet pursuant to the operative
accounting framework but excluded from the
leverage ratio exposure measure

Total consolidated assets as per published
financial statements

以上之表格顯示於2024年12月31日及2024年6月30
日根據銀行綜合數據所得出之逆週期緩衝資本比率
。由於銀行只在香港營運並在此有私人機構信貸風
險承擔用作計算其逆周期緩衝資本比率，銀行於202
4年12月31日之逆周期緩衝比率與香港地區之比率
相同，即為0.5%。由於2024年下半年之銀行貸款規
模較大，其香港私人機構信貸風險承擔水平有所上

升。除此之外，本銀行信用風險之地域分佈在本半

年度報告期間內並無重大改變。

以下表格列示於2024年12月31日之財務報表內列示
之總綜合資產對槓桿比率風險承擔計量之比較摘要
（模版LR1）及於2024年12月31日及2024年9月30
日之槓桿比率模版（模版LR2)，並以港幣千元為單
位列示。

Leverage Ratio Dislcosures (on Regulatory Consolidated Basis)

The tables below represent the summary comparison table for reconciling the
total consolidated assets of the Bank as stated in the financial statements as at
31 December 2024 to the leverage ratio exposure used in the computation of
the leverage ratio (Template LR1) and the leverage ratio template (Template
LR2) as at 31 December 2024 and 30 September 2024, presented in
HK$’000.

Template LR1 : Summary Comparison of Accounting Assets
Against Leverage Ratio ("LR") as at 31 December 2024 (Unaudited -
on Regulatory Consolidated Basis)
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